
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 19. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 czerwca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do minister cyfryzacji Anny Streżyńskiej 

W związku z inicjatywą ustawodawczą prowadzącą do zmian w zakresie podatku akcyzowego od 

pojazdów samochodowych, w celu uzupełnienia informacji o obecnej sytuacji rynku samochodów w Polsce, 

zwracam się z prośbą o udzielenie informacji o aktualnej liczbie pojazdów zarejestrowanych w Centralnej 

Ewidencji Pojazdów i Kierowców oraz o określenie ich średniego wieku z podziałem na: 

a) posiadające status zarejestrowanych, 

b) posiadające aktualną polisę OC, 

c) posiadające ważne badanie techniczne. 

Proszę o podział samochodów ze względu na pojemność silnika do 2000 cm
3
 i powyżej oraz na pojazdy 

osobowe i ciężarowe. 

Grzegorz Peczkis 

 


